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ACTA DE LA JUNTA DE FACULTAT 
 
Sessió núm.: 02/10 
Data: 15.07.2010 
Hora: 9:30 hores 
Lloc: Aula Magna 
 
Assistents a la Junta 
J. Gutiérrez (com a Degà)    J. Lloberas 
G. Llorente (com a Vicedegà)   D. López 
M. Giralt (com a Vicedegana) T. Mampel   
S. Balcells (com a Vicedegana)  P. Moral 
M. Aguadé D. Vazquez (alumne BIO-SUC) 
R. Araujo C. Palacín 
M. Blas F. Pinkus (alumne BIO-SUC) 
E. Bosch K. Ponce (alumne BIO-SUC) 
M. Busquets J. Pretus 
J. Casado I. Pons 
M. Soley M. Ros 
C. Fernández (alumne BEIP) E. Saló 
R. Gironés G. Serrasolses (alumne CUBA) 
M. Gorris G. Viscor 
N. Hladun M. López (com a Secretària) 
P. Lafuente (alumne CUBA)  
  
 
Hi assisteixen com a convidats: 
T. Pañell, A. Miñarro, R. Rama, E. Canela, F. Sabater, M. López, J. Pérez, J.J. Alfonso,  M. Durfort, X. 
Remesar. 
 
Han excusat la seva absència: A. Blanch, A. Bosch, M. Calvo, M. Salicrú, F. Villarroya. 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
           2.    Informe del Degà amb la intervenció del Dr. Gonzalo Bernardos, Vicerector d'Economia.  

3.    Informe dels vicedegans i responsables de les àrees: acadèmica,  postgrau, recerca i doctorat.  
4.    Presentació dels alumnes elegits com a representants dels estudiants, en la composició de la   
     Junta de Facultat. 

       5.    Afers de tràmit.  
       6.    Torn obert de paraules.  

  
Desenvolupament de la sessió 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
S’aproven les actes corresponents a les sessions del 27 d’abril de 2010 i del 17 de desembre de 2009. 
 
2.- Informe del Degà 
El Degà obra la sessió donant la benvinguda als assistents a la Junta de Facultat, indicant que es celebra  
una mica tard per evitar la coincidència amb el gruix del període d’exàmens, i presenta al vicerector 
d’economia Dr. Gonzalo Bernardos, que intervindrà en el punt 2 (informe del Degà). 
 
En nom de l’equip deganal, felicita als premiats: Dr. Josep Vigo, catedràtic jubilat del Departament de 
Biologia Vegetal, i al Grup de Recerca de Grans Vertebrats Marins, dirigit pel Dr. Àlex Aguilar, del 
Departament de Biologia Animal i de l’Institut de Biodiversitat de la UB (IRBio) per la seva distinció 
amb el Premi Medi Ambient 2010 de la Generalitat de Catalunya. 
Tanmateix felicita a la Dra. Montserrat Aguadé, catedràtica del Departament de Genètica per la seva 
distinció amb el Premi Nacional de Genètica 2010, i al Dr. Julio Rozas, catedràtic del mateix 
departament, per la repercussió del seu article «DnaSP, DNA polymorphism analyses by the coalescent 
and other methods» publicat al 2003 a la revista Bioinformatics, d’Oxford University Press, que ha estat 
el més citat a tot Espanya en el període 1999-2009. Igualment al Dr. Miquel Llobera, Primer Grup de 

http://www.ub.edu/web/ub/ca/menu_eines/noticies/2010/06/12.html
http://www.ub.edu/web/ub/ca/menu_eines/noticies/2010/06/30.html
http://bioinformatics.oxfordjournals.org/cgi/content/abstract/19/18/2496
http://bioinformatics.oxfordjournals.org/cgi/content/abstract/19/18/2496
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recerca validat per tècniques ISSO, i als grups que han contribuït de manera important aquests mesos a 
l’èxit de la Facultat i la UB, com els del Dr. F. Villarroya i Dr. P. Moral.   
Obres:  
Seguint els acords presentats en la darrera Junta, s’està a punt de començar les obres de la sisena planta i 
les de las segona. En canvi, referent a estadística s’ha proposat enrederir el començament fins a les 
vacances de Nadal, donat que la feina que resta de desmuntar les aules i espais és molt fàcil i es pot fer 
amb pocs dies de treball. En canvi anirà molt bé disposar el primer semestre de les aules 31 i 32; la fi del 
projecte i el trasllat està pensat s‘acabi l’estiu del 2011. A més,es seguirà amb les obres del Margalef  i la 
remodelació de cada planta a l’hora que es fa la climatització des de les plantes superiors cap a les 
inferiors. La idea és seguir aquest programa per  arribar a la fi del període de l’actual equip amb la 
remodelació finalitzada: 
2010 FV 6ª i la 2ª Antropologia, Estadística 
2011: Estadística, 4ª F.V., 5ª F.V. 
2012: 5ª Eco., 3ª Fisiologia, 2ª Antropologia 
2013: 2ª B.A. invert., 1ª Planta, Planta baixa 
El Degà diu que hi ha el compromís tant de l’equip deganal com del rectoral de seguir aquest pla d’obres i 
que  d’aquí un any tornarà a convocar aquesta Junta per fer un seguiment de les obres; si no s’han 
complert posarà el càrrec a la disposició d’aquesta Junta. 
 
Té la paraula el Dr. Gonzalo Bernardos: es sorprèn negativament de l’estat en què estan les obres a la 
nostra Facultat, i dels problemes que representen per a les persones que hi treballen. Reconeix que es 
destinen diners a edificis nous però no el suficient per als edificis ja antics. Tot i així, dels 2 milions 
d’euros en rehabilitació d’edificis, 754.853 euros són per a la Facultat. També diu que ara es posa en 
marxa el sistema de cofinançament per a donar impuls a les obres a la UB. Malgrat això hi ha una 
incertesa total respecte a la Generalitat, ja que l’únic que passa a la UB són els salaris. Hi ha hagut una 
reducció important  ja que de 30 milions s’ha passat a 18 milions d’euros, però que passarem d’estar en 
dèficit a un tancament equilibrat. En matèria econòmica, esta d’acord en que el repartiment per 
departaments no és l’adequat i ha demanat un estudi per a millorar el finançament dels departaments. Li 
han criticat que hagi destinat més diners a docència i recerca, però ell considera que són els mínims per a 
que les facultats de la UB funcionin bé; en definitiva, sempre depèn del que doni la Generalitat. 
Pel que fa al bar i restaurant, cal diferenciar-ho del que és el vending; ara es posarà varietat de menús: a 4 
euros, a 8,5 euros i a la carta. A continuació el Degà obra un torn de paraula als temes exposats pel 
vicerector: 
 Un alumne exposa que caldria revisar temes com la recollida selectiva de residus, no tenir els 
llums encesos quan no cal, etc, i el vicerector respon que l’OSSMA és qui s’encarrega de mantenir la 
sostenibilitat i es compromet a fer els canvis necessaris de mica en mica. 
 El Dr. Saló diu que l’esport universitari està mort, ja que en els camps d’esports tot són 
professors grans però no gent jove. El vicerector reconeix que els camps d’esports estan en mala situació, 
tot i ser l’espai més gran de Catalunya, es vol que siguin una instal·lació capdavantera  i per això esta 
prevista la seva remodelació en 2 fases: d’una banda potenciar ’esport familiar, i d’una altra potenciar 
l’esport universitari (això depèn del vicerectorat d’estudiants). 
 La Sra. Bosch diu que s’ha estranyat pel fet que aquest any no ha tingut informació de les 
converses mantingudes pel tema bar/restaurant de la facultat. El vicerector li respon que ell com a polític 
vol assumir el risc que això comporta i per tant assumeix la responsabilitat al respecte. 
 El Dr. Rama diu, en primer lloc, que les coses que es facin mai poden ser a cost 0, com el 
practicum i que sense financiació no es pot fer. En segon lloc diu que cal mantenir i millorar la gestió dels 
camps d’esports i en tercer lloc que les despeses dels departaments de lletres són diferents a els dels 
departaments experimentals. El vicerector li respon que hi està d’acord, i que el practicum es finançarà 
perquè el nostre degà aconseguirà diners d’on sigui. 
 L’alumne Darío Vazquez pregunta, d’una banda, si realment calen tantes obres i de l’altre, com 
afectarà la reducció econòmica a l’ensenyament públic.  
 La Dra. Palacín pregunta si es podria treure diners d’uns departaments per a donar-los a uns 
altres. També suggereix no fer revista UB en paper sinó en format electrònic. El vicerector respon que no 
traurà diners d’uns departaments per a donar-los a uns altres, però està d’acord en fer la revista en format 
electrònic. 
 El Dr. Miñarro es queixa del problema fred/calor i pregunta com es fan els pressupostos, ja que 
el servei d’obres fa uns pressupostos molt superiors als d’una botiga. El vicerector li respon que amb els 
pressupostos actuals (1.200.000 euros) és molt difícil arreglar el tema de l’aire. Exalta la feina que fa tot 
el professorat i els degans actualment i espera que en uns 2 anys i poc es pugui resoldre i dóna les gràcies 
a tots per treballar en aquestes circumstàncies. També li diu que si troba un pressupost més barat que li 
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doni al vicerector. Afegeix que ningú tingui por de demanar explicacions a l’equip rectoral i aclarir les 
coses. 
 La Dra. Durfort exposa que l’edifici annex té moltes deficiències; també remarca el tema del 
finançament públic de la universitat i diu que diners destinats a recerca s’han destinat al pagament de 
reactius i material necessari per a al docència. D’altra banda demana que es retirin les màquines de 
‘bolleria’ per ser nocives per a la salut (tal i com ha fet per exemple la facultat de medecina) i posar altres 
tipus de màquines.  Pel que fa a la revista, també està d’acord en passar a editar-la en format electrònic i 
finalment demana que es millori el disseny de la pag web; fins i tot ella ha detecta errors  i ha trucat als 
informàtics però no ho han corregit.  El vicerector li respon que pel que fa al tema vending, caldria parlar 
amb l’administradora; que caldria veure on re-destinar els diners que es deixarien d’ingressar pel fet de no 
tenir les màquines de ‘bolleria’; afegeix que té moltes pressions per no poder donar diners a tothom, però 
que ho assumeix. També diu que està d’acord amb millorar la pàgina web, on no hi pot posar un accés 
directe als màsters i demana disculpes. Finalment diu que es gasten molts diners en llum i que esta 
d’acord que caldria posar temporitzadors, com demana l’alumne Ginesta Serrasolses. 
 El Dr. Canela indica que el Dr. Bricall ja havia tingut problemes per fer servir plans plurianuals 
per a la rehabilitació d’edificis antics; diu també que els romanents genèrics haurien de poder ser re-
assignats; per acabar felicita al vicerector pels ‘microcrèdits’. El vicerector li respon que té la voluntat de 
millorar el finançament dels departaments passi el que passi amb la Generalitat, i que per això ha 
encarregat un estudi; també creu que els romanents tenen molta importància i que haurien de poder-se 
transformar en específics. En aquest sentit li diu que traslladarà aquests punts al Consell de Direcció. 
Finalment agraeix la felicitació del Dr. Canela i agraeix al Degà el poder estar avui aquí. 
 El Degà pren la paraula explicant que el Sr. Jordi Puig és l’arquitecte oficial i té tota la nostra 
confiança, de manera que tota proposta de millora es pot canalitzar bé cap a ell i el Comissionat de 
Sostenibilitat. Finalment agraeix al vicerector la seva presència avui en la nostra Junta.  
 Segueixen diferents intervencions: 
 L’alumne Carles Fernández diu que la gestió d’algunes empreses és molt millorable (fotocòpies 
per exemple), recorda que el servei dels menjadors era força bo, i recolza la proposta de millora de les 
màquines de vending o de la pàgina web. També demana considerar la possibilitat que alguna entitat 
privada pugui co-finançar la universitat i no que els alumnes paguin més cara la matrícula. 
 L’alumne Patricia Lafuente diu que la Generalitat hauria de finançar millor la UB, com a 
universitat pública.  
 El Dr. Hladun s’ofereix a portar qualsevol tema que es cregui convenient a la Comissió 
Econòmica del Consell de govern. El Degà opina que probablement el vicerector es referia a que hi ha 
donacions a fons perdut  per a dotar de recursos extres a la UB, i que caldrà veure com es desenvolupa la 
proposta de menú econòmic (4 euros) i la de menú normal (8 euros). Respecte a fotocòpies diu que és un 
negoci que va a la baixa en els temps actuals, però que s’intenta que no desaparegui. Està d’acord amb 
millorar la dieta de les  màquines de vènding i el disseny de la web. Pel que fa als Camps d’Esports, 
remarca que el tema ja s’havia parlat amb rectors anteriors; en qualsevol cas i, malgrat la complexitat dels 
temes econòmics, el vicerector sempre ha estat disposat a venir a la nostra facultat a parlar-ne. 
Professorat 
Com es deia a la Junta anterior, es van demanar 3 places de lector que ja venien d’anteriors concursos 
(Ecologia, Biologia Animal-zoologia, i Immunologia) i s’han concedit; igualment les places de lector per  
Biologia cel·lular, Bioquímica, Botànica, Fisiologia Vegetal seguint criteris de prejubilacions i 
jubilacions, combinat amb la situació de dèficit docent en aquets departaments.  
També han sortit dues places de la nova figura de becari postdoctoral  pel departament de Microbiologia i 
Biologia Animal-Antropologia (fonamentalment per substituir els ajudants, com ja s’anunciava a 
l’anterior Junta). Informa que de la manera que es van presentar es va generar molta confusió i consultes, 
ja que semblava que havia aparegut una borsa de noves beques. Res més lluny de la realitat, ja que es 
tracta de places per cobrir vacants d’ajudants o casos equivalents. 
Pel que fa als associats s’han mantingut les places existents i s’han tret a concurs les que havien fe fer-ho 
per normativa. 
S’han convocat 20 places de CU pels acreditats, la Generalitat no ha pogut posar un cèntim aquesta 
vegada i tot s’ha fet amb recursos propis; a Biologia ens ha correspost solament l’acreditació del Dr. 
Pastor de Microbiologia, i s’han quedat a les portes diversos professors de la Facultat que aniran a la 
propera convocatòria. 
Jubilacions: ha seguit el degoteig de sol·licituds a la UB i a la Facultat, en part perquè la gent està una 
mica alarmada pels rumors de tancament del programa des del ministeri. Les consultes realitzades no 
apunten això i sembla que substituir a un CU o TU per una plaça de gent més jove ja els  va bé com a 
política d’estalvi, cal doncs esperar esdeveniments. Això si, cal tenir al dia el GRAD, el GREC i anar fent 
la vostra planificació de personal a cada departament i àrea de coneixement, en funció de la càrrega, de 
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les necessitats i de les jubilacions; és important que la gent es vagi acreditant per tenir preparats els 
recanvis que faran falta a cada àrea en els propers anys. 
 
El Degà informa de la reunió amb la vicerectora Dra. Atrian per parlar dels temes de transferència i de 
l’organització dels practicum. També informa que el Dr. Testar s’ha incorporat com adjunt a la 
Vicerectora. També informa de les reunions amb la Fundació Bosch Gimpera per analitzar les vies de 
col·laboració en aquesta fase; estem en mig d’un important debat dels practicum i del treball de fi de grau 
quart any. Ens plantegem: fins a on podem ‘externalitzar’ els practicum, assegurant una bona qualitat? 
Quants alumnes podem admetre en els departaments de la Facultat? Tindrem pressupost? Com es 
calcularà la tutoria? Tindrem reforç de personal? Haurem d’organitzar unes assignatures transversals per 
donar formació complementària a la del grau i preparatòria per la vida professional de l’alumne? Quines 
són les directrius de la UB? En els propers mesos haurem de resoldre l’entrellat i optar per les opcions 
més vàlides en la proporció adequada . Ara bé, no hem d’oblidar que ens trobem en un moment clau a 
nivell social, econòmic i polític. Hem de fer el màxim per assegurar la formació dels alumnes i la seva 
integració al mercat laboral i contribuir així al necessari de canvi de model  econòmic. 
Agraeix a tothom (professorat de la Facultat de Biologia, altres Facultats de la UB i d'altres universitats 
catalanes) la seva participació, amb resultats molt interessants.  
Informa que el 9 de juny la facultat va rebre la visita de la Vicerectora d'Innovació i Transferència del 
Coneixement Dra. Silvia Atrián, del Vicerector de Recerca Dr. Jordi Alberch i de la delegada del Rector 
per temes de Recerca Dra. Avila i de la qual la Dra. Giralt informarà en aquesta Junta i es va tractar la 
participació de la UB a la LERU (League of European Research Universities).  
 
Actes de presentació del BKC 
Ha sortit la resolució del Ministerio de Educación ("Convocatoria de fortalecimiento 2010") per la qual 
s’atorga un ajut econòmic als campus d’excel·lència internacional (BKC). 
 
Biodiversitat sobre Espècies Invasores amb la col·laboració del Departament de Medi Ambient i 
Habitatge de la Generalitat de Catalunya. 
 
El rectorat ens va demanar col·laboració per allotjar l’exposició de l’obra Eloise:Perfundia Ommia Luce; 
es tracta d’un mural i un vídeo que es penjarà a la paret de davant de l’atri que mira a mar i estarà de mig 
octubre fins a Nadal (de tot això i més detalls en teniu explicació setmanal a les Notícies de l’equip 
deganal del web de la Facultat, que esperem us sigui útil alhora que estem oberts als vostres 
suggeriments.  
El Degà dona la benvinguda als alumnes que no van ser convocats a la Junta anterior a l’hora que 
s’excusa per la confusió, fruit d’un error informàtic. Indica que  les seves propostes van ser transmeses al 
vicedegà Dr. Llorente per a que es tinguin en compte en la comissió acadèmica i els consells d’estudis 
pertinents. També s’excusa per no haver avançat en el tema del ‘jardinet de l’om’ degut a problemes 
tècnics i econòmics, i diu que ara ja hi ha el compromís que el tema quedarà arreglat durant el primer 
semestre. 
 
3.- Informe dels vicedegans i responsables de les àrees: acadèmica,  postgrau, doctorat i     
recerca 
3.1. Vicedegana Dra. S. Balcells:  
Informa que en opinió de la Generalitat hi ha molts màsters i que es volen fer fusions per a premiar la 
qualitat i excel·lència, alhora que es vol arribar a un equilibri territorial. Diu que ha sortit el reial decret 
861/2010 d’ordenació dels estudis universitaris  i que els màsters s’hauran d’acreditar cada 4 anys per 
l’AQU; també diu que s’ha creat una normativa interna de la UB per a qui vulgui crear un nou màster. En 
cas que algú vulgui fer modificacions, ho haurà de fer abans del 15 de novembre i hauran de ser 
aprovades per la comissió de postgrau del centre.  
 
Respecte als preus dels màsters, com que la Generalitat no ha emès el decret de graus encara no sabem 
per quin numero hem de multiplicar. Pel que fa als pressupostos  dels màsters els diners arribaran a cada 
centre i aquí s’hauran de distribuir a cada màster. 
També informa que s’han editat uns tríptics dels màsters en 3 llengües amb l’ajut d’una persona del BKC 
que s’enviaran arreu i que tenim les becaries que fan el suport pels màsters.  
Respecte a les enquestes ‘on line’ explica el problema que hem tingut a causa dels diferents codis entre el 
GIGA i el GRAD i remarca la importància d’emplenar bé el GRAD ja que d’aquí la informació passa el 
GIGA.  A continuació s’obra un torn de preguntes:   

http://www.leru.org/index.php/public/home/
http://www.educacion.es/eu2015/prensa/campus-excelencia-2010
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 La Dra. Durfort diu que el vicerectorat de política lingüística hauria de tenir l’idioma adient ja 
que la Unió Europea finança les llengües minoritàries i enguany la UB ha rebut menys diners; la Dra. 
Balcells li diu que ho mirarà.  
 El Dr. Rama demana que des de l’agencia de postgrau enviïn documents en word i no en 
programes limitats, cosa que la Dra. Balcells transmetrà a la reunió que te d’aquí uns moments. 
 
3.2. Vicedegà Dr. G. Llorente: 
Informa que hi haurà enquestes pels egresats i així es tindrà informació de la gent que acaba els estudis. 
També informa que ha estat aprovada la normativa de pràctiques externes, així com el Contracte 
programa academico-docent. Respecte a aquest, explica com està estructurat i diu que del total de 
636.000 euros, ens corresponen 60.000 euros. 
Tanmateix informa que ha estat aprovat en Comissió Acadèmica el Pla d’acció tutorial. 
Pel que fa a la política de qualitat dels centres, informa que s’han elaborat els protocols pel SAIQU, que 
cal definir-los bé així com definir qui, com i quan s’han de  fer. 
 
3.3. Vicedegana Dra. M. Giralt: 
En resposta a la invitació feta des de la Facultat, vam rebre la visita dels Vicerectors de l'àrea de recerca 
Dra. Sílvia Atrian  i Dr. Jordi Alberch, juntament amb la Dra Conxita Àvila (Delegada del Rector per a 
Accions especials de Recerca) i el nou director dels SCT-UB, Dr. José Ramón Seoane. Es va fer una 
reunió amb l’equip deganal, directors dels Dpts., membres de la Comissió de Recerca de la Facultat i 
directors dels Instituts propis amb seu a la Facultat, IRBIO i IBUB.  
També hem tingut la  presentació del BKC a la Facultat per part del Dr. Manuel Barranco.  A més a més, 
hem tingut la visita del servei d’informàtica  (àrea TIC de Recerca) de la UB amb la presentació del nou 
aplicatiu Gestor de projectes de recerca (GPR) a l’equip deganal i Directors de Departament. La Dra. 
Giralt convida a tots els investigadors a assistir als  tallers pràctics organitzats per a conèixer aquesta nova 
plataforma i les seves utilitats. Referent al tema Ramón y Cajal, informa que el Vicerectorat de Recerca 
ha donat el vist-i-plau a la incorporació a les dues places de la Facultat de Biologia: el Dr. I. Aranjuelo 
(posició 7 de 15 elegibles, àrea Agricultura) que s’incorpora al Dpt. Biologia Vegetal i la Dra.O. Martínez 
(posició 7 de 17 elegibles, àrea Biologia Fonamental i de Sistemes) al Dpt. Biologia Cel·lular.   
 
3.4. Secretària de Facultat, Dra. M. López: 
A la darrera reunió de la CDCG del dia 1 de juliol 2010 la Dra. Anguera i la Dra. Rauret ens van donar la 
informació que fins el moment actual es té respecte al nou decret de doctorat, però encara s’està 
elaborant, tal i com s’ha informat a la recent CDF. El Degà repren la paraula i obra un torn de paraules: 
 Dra. Durfort: demana tenir accés a les seves enquestes de llicenciatura, quan i com ho ha de fer; 
el Dr. Llorente li respon que en principi s’enviaran al deganat. Pel que fa a recerca, demana si s’ha pensat 
en convocar als usuaris dels serveis cientificotècnics a les reunions de les respectives comissions; la Dra. 
Giralt respon que si, que el director dels serveis, Dr. Seoane, té previst convocar-los. Respecte a doctorat, 
demana si l’enquesta que varem rebre des de Granada tenia res a veure amb l’escola de doctorat, i jo 
mateixa li responc que tan sols formava part d’un estudi que estan fent des de la Universitat de Granada.  
 Dr. Rama: pregunta si ha sortit el nou decret de doctorat, i li respon que no. 
 Dr. Ginés: opina que el tema de les notificacions del les modificacions dels plans docents en 
l’actualitat és un mareig pel professor; el Dr. Llorente li respon que hi esta d’acord, que representa massa 
esforç i inversió de temps, més tractant-se de 25 euros/mes. 
 Dra. Busquests: informa que el programa de l’expedient de l’alumne en l’espai tutor ja funciona. 
 
4. Presentació dels alumnes elegits com a representants dels estudiants, en la Junta de Facultat. 
El Degà informa que al setembre es farà una valoració sobre el funcionament del funcionament del 1r any 
dels graus. L’alumne Darío Oro comenta 5 punts: 

a- Demana corregir els solapaments que s’han donat en el calendari entre els exàmens de grau i els 
de llicenciatura. 

b- Exposa que en algunes assignatures no s’està aplicant l’avaluació continuada i que hi ha grups de 
pràctiques massa plens. 

c- Demana comprar més microones per a menjar. 
d- Informa que la biblioteca esta massificada i que el nº de llibres/persona és insuficient. 
e- Demana que es facin seminaris en anglès per part dels professors. 

El Dr. Llorente va responent a cada punt:  
a- S’intentarà separa al màxim les dates d’exàmens. 
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b- Remarca la diferència entre aspectes acreditats i aspectes avaluats dins d’una assignatura. 
Remarca que l’alumne ha de mirar el pla docent de cada assignatura, i que vigili que tot 
tingui un pes  raonat; tanmateix mirarà el nº de persones dels grups de pràctiques. 

c- Hi esta d’acord. 
d- Entén que hi ha limitacions del nº de llibres, ja que la biblioteca no és una aula d’estudi. 
e- Està d’acord, però la facultat no pot acreditar legalment les competències en anglès dels 

alumnes, per això s’estan implementant activitats en anglès. 
Intervé el Degà recorda que econòmicament se’ns ha donat molt per sota i que malgrat això, tots estem 
fent el que podem. Demana que davant les situacions que s’han comentat, els alumnes segueixin els 
conductes reglamentaris per a informar als responsables de les assignatures de les deficiències que 
observin.  
A continuació hi ha diferents intervencions dels assistents: 
 Dr. Rama: demana major nº d’exemplars de llibres de text. La Dra. Durfort diu que 
periòdicament es demanen llibres  a la cap de la biblioteca, alhora que recorda que hi ha aules d’estudi i 
que, tot i ser insuficient abans dels exàmens, la resta de l’any els alumnes no hi van. També remarca que 
l’organització de les pràctiques és el que es pot, i que no es pot fer més perquè les parets no es poden 
dilatar. L’alumne Carlos Fernández informa de com es gestiona la biblioteca i convida a tothom a que faci 
servir la bústia de la mateixa per als suggeriments; d’altra banda també recolza la petició un anglès per a 
científics. El Degà li dóna les gràcies i diu que l’equip de la Sra. T. Pañell fa tot el que pot i que funciona 
molt bé. 
 
6.- Torn obert de paraules 
 La Dra. Durfort informa que la Dra. Atrián, en ser ara vicerectora, va ser substituïda per la Dra. 
Vilageliu a la xarxa de dinamització lingüística. També agraeix a la Sr. E. Bosch que s’hagin retirat les 
branques de la zona de davant de la diagonal.  Finalment coment l’error que apareix a la revista UB (ha de 
dir ‘pugó’, no piojo’). 
 El Dr. Canela diu que els ordinadors estan en castellà i demana que es passin al català. 
 L’alumne Carlos Fernández: informa que en algunes assignatures no s’acaben els temaris i que la 
sensació és que s’han fet de manera quasi improvisada. D’altra banda demana que de cara a la primavera 
es faci a la Facultat una fira per a empreses i que s’agafin els curricula d’alumnes, per a facilitar que els 
alumnes puguin treballar en aquestes. 
 El Dr. Casado ho recolza i diu que ha engegat una iniciativa i que te vàries entitats privades i 
públiques interessades. També demana formalment el permís d’aquesta Junta  per a tirar endavant la 
‘Olimpiada’, i que s’inclogui com un punt de l’ordre del dia de la propera junta de facultat. 
 El Dr. Hladun demana que s’enjardini la zona de davant de la biblioteca i la Dra. Durfort  ho 
recolza. 
 El Degà respon, pel mateix ordre: que mirarà el tema dels ordinadors, que potser alguna 
assignatura no estigui ben dimensionada i també que mirarà el tema de la fira d’empreses doncs certament 
alteres facultats ja ho tenen desenvolupat, alhora que podem tirar endavant ‘l’Olimpiada’. 
També diu que es mirarà el tema de l’enjardinament del davant la biblioteca; tanmateix ara disposem del 
pressupost real pel ‘jardinet de l’om’ i que es tirarà endavant a partir del setembre. 
 
6. Afers de tràmit 
No hi ha afers de tràmit. 
 
Sense més temes a tractar, el Degà aixeca la sessió a les 13:40h de la qual, com a Secretària, estenc 
aquesta acta. 
 
La Secretària de la Facultat     Vist i plau 
 
        El Degà 
 
 
Marta López Carbonell      Joaquim Gutiérrez Fruitós    
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